
Dit spreekrecht is namens alle ondertekenden van de zienswijze.

Als onder nemer ben ik de afgelopen 10 jaar veelvuldig in overleg geweest met de gemeente 
Veldhoven

In al deze járen het ik de gemeente ervaren als kritisch, opbouwend, voortuitstreven en met visie.

Mogelijk heeft de ontwikkeling van technologische bedrijven in de gemeente Veldhoven hun zo ver 
gebracht.

Persoonlijk komen wij in Oktober 2022 in contact met buurtschap Schoot met de aankoop van Grote 
Kerkepad 25

Die zelfde dag nemen wij contact op een gemeentelijk ambtenaar om te informeren naar de 
mogelijkheid.

Wij worden direct uitgenodigd.

Er wordt ons medegedeeld dat een aanvraag bestemming planwijziging t.b.v. plan Coppelmans ligt 
welke binnen enkele dagen wordt gepubliceerd.

Heel accuraat wordt in dit zelfde gesprek, de ontwikkelaar, de heer Coppelmans, uitgenodigd.

Er worden tekeningen getoond welke we hebben vastgelegd.

Het was een aangenaam gesprek en wat me is bijgebleven dat Coppelman aangaf, wij verkopen 
beleving.

Kort daarop heb ik een 2e gesprek gehad met het echtpaar Coppelmans .

Jammer genoeg besloot Coppelmans zijn plan, zonder verder overleg, in te dienen met de opmerking 
Lukt me niet meer in zo'n korte tijd, we hebben het plan ongewijzigd ingediend.

Ons restte niets als een zienswijze in te dien.

Wij verkopen beleving had voor ons inmiddels een minder sterk gemeenschapsgevoel gegeven.

In een 3e gesprek medio jan/feb 2023 met de heer Coppelmans, heb ik voorgerekend dat de kleine 
op/overslag erg onlogisch is.(deze redenatie is ook gedeeld met de gemeente)

De geringe opslagcapaciteit aan de Oostzijde past op 220 m2 in de grote hoge nieuwbouw.

Hierin zijn duizenden m2 als onvoorzien gepland en voor toekomstige "belevingen"

Hiermede wordt tevens het volledige rangeerterrein aan deze OOST zijde overbodig.

in de huidige locatie past immers al in.

De heer Coppelmans regaarde letterlijk met de woorden, Zo heb ik het nog nooit bekeken,

Ik ben er niet zo mee bezig.

Ook in het overleg met de gemeente is dit uitvoerig besproken, niets komt hiervan terug in de nota. 

Een luisterend oor maar geen daden.



Nu, na 2 maanden stilte ontvangen wij op 21 maart de nota van zienswijze welke op 9 maart zou zijn 
verstuurd.

In plaats van positieve aanpassingen te maken met de opmerking is men met man en macht gaan 
werken op de omschreven verkoopvloeroppervlak/winkeloppervlak/BVO nog onbegrijpelijker, zelfs zo 
complex te maken, dat de schrijver voor zijn eerdere omschrijving aanpassing heeft gemaakt om het 
zelf nog te kunnen begrijpen.

Huidige locatie past alles in en de nieuwbouw wordt 3x zo groot.

Het onderwerk geluidoverlast wordt afgedaan met een geluidschermpje van 2m , alsof daar ook de 
vrachtwagen mee verdwijnen..

Het onderwerk verkoop vuurwerk zou eigenlijk in een technologische gemeente als Veldhoven 
verleden tijd moeten zijn.

Juist Veldoven kan hier mee een trend zetten naar modern vuurwerk in de vorm technologie. 

Zwerfafval is helemaal niet aan de orde:

ik citeer letterlijk uit de nota van zienswijzereactie van de gemeente

de eigenaar is zelf ook gebaat bij een representatieve uitstraling van het terrein en de directe 
omgeving

De vooruitstrevendheid en visie van ondernemer en gemeente missen wij hier volkomen.

Het plan is oubollig, achterhaald en los van enige innoverende inspiratie.

Van: Wij verkopen beleving is niets te vinden.

Als onderdeel van de nota ontvangen wij de Anterieure exploitatieovereenkomst 2019.

Ik citeer art. 18: de bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel van deze overeenkomst 

Alle bijlages ontbreken!!!

Op voorhand worden afspraken gemaakt om medewerking te verlenen aan woningen binnen 
plangebied gelegen groene vinger bestaande locatie.

De structuurvisie Veldhoven 2040 spreekt van duidelijke behoud van groene vinger.

Het nieuwe plan 3x zo groot 300parkeerplaatsen in het groen!

In de groene vinger!

300 parkeerplaatsen kun je niet compenseren met 3 perenbomen en onkruid tussen de bestrating. 

De auto's dat is wat je ziet!



Het resultaat van een overeenkomst moet je verdienen!

Wat boven een dergelijke overeenkomst staat is oprecht en eerlijk zijn.

Wij hebben in oktober 2022 kennis gemaakt met de gemeenschap SCHOOT.

Wij hebben genoten van de paarden in het aangelegen weitje

Wel waren we verbaasd over de omstandigheden welke we aantroffen op de kavel van Coppelmans 

Nu 6 maanden na dato wil u de omstandigheden tonen.

Foto's tonen.

De eigenaar van deze kavel wil een dierenkliniek!!!

Ik citeer:

de eigenaar is zelf ook gebaat bij een representatieve uitstraling van het terrein en de directe 
omgeving

Deze verdiend geen dierenkliniek!!!

Wij verkopen beleving!

Is voor ons geworden:

Wij verkopen "list en bedrog"
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